
Protokół Nr 42/2018 

z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Miasta Rady Miasta Ostrowca Św.  

z dnia 24 kwietnia 2018 roku 

 

 

Obradom przewodniczył p. K. Stelmasik – Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta.  

Obecni – zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13.45, zakończyło się o godz. 14.03. 

 

Lp. SPRAWA WNIOSEK / INFORMACJA  

WYNIK GŁOSOWANIA 

1.  

 

 

 

 

 

Opiniowanie 

projektów 

uchwał  

na najbliższą 

sesję RM:  

 

 

 

1) w sprawie przejęcia zarządzania drogą krajową nr 9 w zakresie 

zagospodarowania i utrzymania zieleni w obrębie Ronda Republiki 

Ostrowieckiej o łącznej powierzchni 1.452,52m2  
 

W wyniku głosowania w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany przez członków Komisji Strategii (w załączeniu do protokołu).  
 

2) w sprawie nabycia nieruchomości położonej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim (ul. Stawki Denkowskie) – pod poszerzenie pasa drogowego  

ul. Stawki Denkowskie 
 

W wyniku głosowania również /w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany przez członków Komisji Strategii (w załączeniu do protokołu).  
 

3) w sprawie wyrażenia zgody na objęcie działek Specjalną Strefą 

Ekonomiczną „Starachowice” – dot. terenów położonych w rej. ulic  

J. Samsonowicza i A. Hedy ps. „Szary”.  

Pan M. Marzec zapytał, jak wyglądać będzie dalsza procedura po podjęciu 

rzeczonej uchwały.  

Pan Z. Wesołowski, Gł. Specjalista ds. obsługi inwestorów, poinformował,  

że ten projekt uchwały stanowi próbę włączenia 95 działek do Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej „Starachowice”. Gmina prowadzi działania na rzecz rozwoju 

gospodarczego dążąc do poprawy atrakcyjności inwestycyjnej miasta. Włączenie 

tych działek do Strefy zwiększy znacznie szanse na pozyskanie nowych inwestorów 

dla miasta. Lepiej wcześniej posiadać grunty objęte strefą niż później informować 

inwestorów i zamiarze ich włączenia do tej strefy.  

Pan M. Marzec zapytał także, czy to była inicjatywa Gminy oraz do kiedy ta strefa 

ma powstać.  

Pan Z. Wesołowski potwierdził dodając, że jest to kompleks inwestycyjny,  

który ze względu na lokalizację, zakłada przeznaczenie m.in. pod podstawową 

działalność produkcyjną, usługową, budowę magazynów, składów oraz stacji 

obsługi pojazdów. Poinformował ponadto, że czas przeznaczony na utworzenie 

strefy przedłużono do 2026r.  

Pan J. Wrona dodał, że gdybyśmy mieli strefę, łatwiej byłoby te tereny 

wypromować.  

Pan Z. Wesołowski poinformował, że mechanizm funkcjonowania strefy wygląda 

tak, że jest zarządzający strefą (S), która podzielona jest na podstrefy. Ostrowiec 

podlega pod Strefę „Starachowice” i taką nazwę musimy stosować. Również  

w materiałach promocyjnych nie można zastosować innej nazwy niż obowiązująca. 

Pan J. Wrona zapytał, że takie wydzielenie w strefie przyniosłoby jakieś korzyści.  

Pan Z. Wesołowski odpowiedział, że cały mechanizm jednak działa na korzyść 

Strefę „Starachowice”, nam pozostaje współpracować. Niestety, nowe przepisy  

w tym zakresie nie wnoszą żadnych zmian.  



Po wysłuchaniu wyjaśnień oraz po przeprowadzeniu głosowania w/w projekt 

uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany przez członków Komisji 

Strategii (w załączeniu do protokołu).  
 

4) zmn. uchwałę Nr XXXVI/82/2016 Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego z dnia 7 lipca 2016r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez 

właściciela nieruchomości położonej na terenie Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej  
 

W wyniku głosowania w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany przez członków Komisji Strategii (w załączeniu do protokołu).  
 

5) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Świętokrzyskiego – dot. pielęgnacji zieleni i utrzymania czystości w pasach 

drogowych dróg wojewódzkich na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  

w 2018r.  
 

W wyniku głosowania również w/w projekt uchwały został jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowany przez członków Komisji Strategii (w załączeniu do 

protokołu).  
 

6) w sprawie podziału miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych  

Pan M. Marzec zapytał o obwody zamknięte, dlaczego nie są ujęte w obecnym 

projekcie uchwały.  

Sekretarz Miasta, p. A. Niedbała poinformowała, że ten projekt uchwały dotyczy 

tylko stałych obwodów głosowania. Obwody zamknięte ustalane będą odrębną 

uchwałą na 35 dni przed wyborami. Ok. sierpnia – września powinna zostać podjęta 

uchwała w sprawie trzech obwodów zamkniętych. W chwili obecnej mamy  

35 stałych obwodów głosowania, zmiany dotyczą m.in. dodania nowych ulic oraz 

zmiany siedziby jednej z obwodowych komisji wyborczych - z PG Nr 1 do Centrum 

Aktywności Obywatelskiej, które jest bardzo dobrze dostosowane do potrzeb osób 

niepełnosprawnych. Takich punktów Gmina musi posiadać 50%. O zmianach 

mieszkańcy będą informowani.  
 

W wyniku głosowania również w/w projekt uchwały został jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowany przez członków Komisji Strategii (w załączeniu do 

protokołu).  

 

2.  Sprawy różne.  Zapoznano się ze sprawozdaniem z prac Komisji za 2017r. (w załączeniu do 

protokołu).  

 

 

Ze względu na wyczerpanie się porządku dnia posiedzenie zakończono.  

 

           Protokołowała:                   Przewodniczył:  

 

  A. Dzioba               K. Stelmasik 

Wydział Organizacyjno – Prawny              Przewodniczący Komisji  

       Strategii i Rozwoju Miasta 


